



شركة رأس الخيمة لصناعة الأسمنت الأبيض والمواد الإنشائية ش.م.ع.
RAS AL-KHAIMAH CO. FOR WHITE CEMENT & CONST. MATERIALS P.S.C.
P.O.Box :1492, RAK United Arab Emirates - Tel: + 971 7 203 43 43 , Fax ; + 971 7 266 88 66
www.rakwhitecement.ae - info@rakwhitecement.ae



Date : 29th May 2024
Ref : RAKWCC/08/2024

التاريخ : 29 مايو 2024
الإشارة : RAKWCC/08/2024

M/S: Abu Dhabi Exchange Market
United Arab Emirates

السادة / سوق أبوظبي للأوراق المالية
دولة الإمارات العربية المتحدة

Subject: Disclosure for Board of director Meeting of Ras Al Khaimah Co. for White Cement & Construction Materials Results on 29.05.2024

الموضوع: الإعلان عن نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة رأس الخيمة لصناعة الأسمنت الأبيض والمواد الإنشائية بتاريخ 29.05.2024

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد ،،،

With reference to above-mentioned subject, please be informed that the Board of director held its meeting no. (04/195) 2024 on Wednesday 29.05.2024 at 10:00 am.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، يرجى التكرم بالعلم بأن مجلس إدارة شركة رأس الخيمة لصناعة الأسمنت الأبيض والمواد الإنشائية عقد اجتماعه رقم (04/195) 2024 بتمام الساعة : 10:00 صباحاً من يوم الأربعاء الموافق 29.05.2024.

Meeting Results:

نتائج الأعمال :

- Discusses general business updates.
- The Board of Directors of Ras Al Khaimah Co. for White Cement and Construction Materials in its meeting held on 29th May, 2024, discussed and reviewed the intent of partial acquisition offer submitted by one of the company's major shareholders - **UltraTech Cement Middle East Investments Limited** - equivalent to 31.60% of the company's share capital, and the Board of Directors decided to proceed with complying all the procedures as required by the Target company - **Ras Al Khaimah Co. for White Cement and Construction Materials** - in accordance with the requirements of the Authority's **Decision of the Chairman of the SCA Board of Directors No. (18/R.M) of 2017 concerning the rules of acquisition and merger of public shareholding companies.**

- تمت مناقشة آخر تطورات العمل بشكل عام.
- استعرض مجلس إدارة شركة رأس الخيمة لصناعة الإسمنت الأبيض والمواد الإنشائية طلب الاستحواذ الجزئي المقدم من أحد كبار مساهمي الشركة - **شركة ألتراك سيمنت مiddel ايست انفيستمنتس ليمتد** - بما يعادل 31.60% من أسهم رأس مال الشركة وقرر المجلس المضي قدماً في استيفاء الاجراءات المطلوبة من الشركة المستهدفة بالاستحواذ - **شركة رأس الخيمة لصناعة الاسمنت الأبيض والمواد الإنشائية** - وفقاً لمتطلبات قرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (18/ ر. م) لسنة 2017 بشأن قواعد الاستحواذ والاندماج للشركات المساهمة العامة.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والإحترام



محمد أحمد زايد الحوتي
الرئيس التنفيذي
Mohammed Ahmed Zayed Al Houti
Chief Executive Officer